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       Bohus Gille styrelse 
 
Bedömning av stipendieansökningar 
 
Vi undertecknade har fått i uppgift av styrelsen att ta fram kriterier för bedömningen av 
stipendieansökningar hos Bohus Gille. Efter ingående diskussioner har vi kommit fram till följande: 
 
Vi anser att det inte går att fastställa exakta kriterier vid jämförelse av ansökningar. Särskilt hänsyn 
bör tas till behovet av den uppmuntran som stipendiet kan uppfylla hos resp ansökare.   
 
Innehållet i den personliga beskrivningen är viktig. Stor möda bör läggas till att bedöma äktheten i 
vad som sägs.  
 
Som sägs i ansökningsformuläret skall vederbörande kunna visa att man blivit antagen till 
utbildningen. De som har börjat på resp utbildning skall också kunna visa resultat. 
 
Vi är också av den uppfattningen att en student som kommit in /nyss påbörjat den postgymnasiala 
utbildningen sannolikt har större behov av stipendiet än en som studerat länge. Vederbörande har 
förmodligen skaffat sig inkomster tack vare genomförd utbildning.  
 
Med ovan sagt anser vi att gillets styrelse får leva med de oklarheter som kanske uppstår p gr a 
avsaknaden av exakta kriterier för bedömning. 
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